
Agendapunt 5 - Interpellatiedebat
 

Vragen VVD 

1. Tijdens de beeldvormende sessie is duidelijk ter sprake gekomen hoe de juridische verhouding tussen de 
provincie en EBS is ingericht. Is het college het met de VVD eens dat de verantwoordelijkheid voor 
personeel en bedrijfsvoering bij EBS ligt en dat het college moet sturen op het aanbod in de 
dienstregeling? En zo ja, wat gaat het college de komende maanden doen om die dienstregeling naar het 
afgesproken niveau te krijgen? 

2. het voorgestelde tijdspad tot 100% van de afgesproken dienstregeling is lang, in de presentatie van EBS 
wordt er gesproken over december 2024. Is het college het met de VVD eens dat december 2024 wel erg 
lang is en wat gaat het college doen om extra vertraging te voorkomen? Ziet het college nog 
mogelijkheden om te versnellen? 
 

 


